
Technische vraag hr. Klein, ChristenUnie. 

Vraag: 

In de Kaderbrief *2019* stond het volgende geschreven: 
 
Voor de gehele informatieagenda (de ICT onder de motorkap) zijn de noodzakelijke investeringen 
becijferd op bijna € 7 miljoen in 2018 en ongeveer € 8 miljoen in de jaren 2019-2020. Daartoe horen 
bijvoorbeeld investeringen op het gebied van cybersecurity voor de objecten (in 2018 ongeveer € 0,5 
miljoen en in de jaren daarna € 273.000), verbetering aansturing weginspecteurs (in 2018 ongeveer € 
0,5 miljoen en de jaren daarna structureel € 68.000) en de invoering van de zogenoemde BIM 
standaard voor de bouw (circa € 0,3 miljoen per jaar tot 2021).  
 
Daarvoor is 2,75 mln per jaar structureel ter beschikking gesteld. Omdat PS dat een groot bedrag 
vond, is een extra onderbouwing door GS gegeven in de vorm van een notitie “Onderbouwing 
kaderbriefclaim 2019 betr. Informatieagenda” die als bijlage bij de begroting 2019 is geleverd. In die 
onderbouwing staat o.a. een jaarlijks bedrag van 140.000 euro voor “verkennen samenwerking 
rondom data”, een jaarlijks bedrag van ruim 8 ton voor “Datastrategie en datamanagement” en een 
jaarlijks bedrag van 140.000 voor BIM.  
 
Gezien deze grote bedragen die door PS ter beschikking zijn gesteld verbaast het ons dat er nu bij de 
Kaderbrief 2020 opnieuw 7 ton structureel wordt gevraagd voor het datagedreven werken. Waarom 
is het niet mogelijk dit binnen het reeds bestaande ter beschikking gestelde budget? Was deze 
noodzaak voorzien bij de vaststelling van de Datastrategie, en zo ja, waarom is het dan niet reeds bij 
de begroting 2019 meegenomen? 

Antwoord: 

In 2016 zijn de meerjarige ambities op het gebied van Informatievoorziening en ICT neergelegd in het 
Concern Informatie Plan (CIP). Om uitvoering te geven aan dit CIP zijn onder de noemer 
“Informatieagenda” een aantal projecten opgestart. Tot 2018 was structureel jaarlijks ongeveer 0,5 
miljoen beschikbaar voor investeringen in informatievoorziening, data en ICT. Dit was onvoldoende 
om gelijke tred te houden met de voortgaande ontwikkelingen in digitalisering en ICT.  

In de Zomernota 2018/Kaderbrief 2019 is aan PS gevraagd om het budget voor de Informatieagenda 
te verhogen met € 2,25 miljoen in 2018 en daarna vanaf 2019 structureel met een bedrag van € 2,75 
miljoen per jaar. Daarmee is een structurele basis gelegd voor investeringen in data en ICT in de 
toekomst. De investeringen voor 2018 en 2019-2020 waren inderdaad becijferd op 7 en 8 miljoen. De 
uitgaven bovenop de genoemde structurele budgetten in 2018 en 2019 zijn gedekt vanuit de reserve 
Bedrijfsvoering.  

Bij de vaststelling van de datastrategie door PS eind 2018 is afgesproken dat een aantal verkenningen 
worden uitgevoerd naar wat nodig is om opvolging te geven aan de datastrategie. Eén van die 
verkenningen betreft de personele consequenties. In de personele verkenning is geconstateerd dat 
in het primaire proces van de organisatie op een aantal plaatsen uitbreiding nodig is met 
specialistische kennis en expertise op het gebied van data-analyse. De nu in de Kaderbrief 2020 
gevraagde investeringen komen voort uit deze verkenning en waren in 2018 nog niet bekend (en 
konden daarom nog niet worden meegenomen in de begroting 2019). Ze hebben betrekking op het 
uitbreiden van de formatie met 7 fte op datagebied (o.a. data-analisten, datascientists). Omdat ook 
het zittende personeel behoefte heeft aan bijscholing is in de Kaderbrief 2020 tevens een bedrag 
opgenomen voor opleiding en scholing op dit gebied.  


